
Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Rynku Pracy 

 
Nr 9/2004  w dniu 16 czerwca 2004 r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.30  zakończono o godz. _____ 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Lech Pluciński     
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Teresa Walewska      
- Wiceprzewodnicząca   Komisji 

obecna 

 3. 
  

Jerzy Piasecki      
          - Sekretarz Komisji 

obecny 

4. 
 

Tadeusz Synoracki     obecny 

5. Mirosława Nowak  
 

obecna 

6. Andrzej Bielecki      
 

obecny 

7. Irena Wojewódzka-Kucz      
 

obecna 

8. Tomasz Kranc  
 

obecny 

9. Ryszard Cieśliński  
 

obecny 

10. Marceli Marzyński  
 

obecny 

11. Jerzy Springer  
 

obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. ______________________________ 

2. ______________________________ 

3. ______________________________ 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
4. Michał Piechocki – Wicestarosta  
5. Elżbieta Gaertner – Kierownik Wydziału Organizacyjnego 
6. Dariusz Stoll –  Inspektor ds Integracji Europejskiej i Rozwoju Gospodarczego 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
 
Posiedzenie Komisji Zdrowia, Polityki Socjalnej i Rynku Pracy dotyczy: 
1. informacji nt. budżetu promocji powiatu i jego analiza, 
2. informacji o Fundacji Rozwoju Promocji Województwa Wielkopolskiego      
    w 2003 r. oraz plany na 2004 r.  
 
Kierownik Wydziału Organizacyjnego  p. E. Gaertner przedstawiła propozycje podziału 

budżetu przeznaczonego na promocję Powiatu Wągrowieckiego wraz z wykonaniem na dzień 
31 maja 2004 r. 

 
 
Pan D. Stoll Inspektor ds  Integracji Europejskiej i Rozwoju Gospodarczego przedstawił 
radnym informacje według następującego planu: 
1. Funkcjonowanie punktu konsultacyjnego. 
2. Inkubator przedsiębiorczości. 
3. Szkolenia. 
4. Zintegrowanie regionu północnej Wielkopolski. 
P. D. Stoll przypomniał radnym o celach i zadaniach Wielkopolskiej Agencji Rozwoju 
Przedsiębiorczości, oraz  Funduszu Rozwoju i Promocji Województwa Wielkopolskiego.  
Radni zostali poinformowani o ilości i tematyce szkoleń jakie zostały zorganizowane przez 
wyżej wymienione fundusze. 

   
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Radny M. Murzyński zwrócił uwagę, że promujemy powiat w powiecie, a promocja 
powinna wychodzić na zewnątrz poza powiat ponad region. Powinno się organizować 
najwyżej 1-2 imprezy, które promowałyby nasz powiat w skali ogólnopolskiej i europejskiej. 

Radny R. Cieśliński proponuje powiązać promocję powiatu z imprezami np. w m. 
Poznaniu w celu lepszej i aktywniejszej promocji. 

Radny Jerzy Springer zwrócił radnym uwagę na brak jakiejkolwiek promocji celem 
likwidacji bezrobocia. Mamy za to gadżety, upominki, puchary itp. 

 
 
Radny Jerzy Piasecki prosił pana Stolla o przedstawienie danych statystycznych ilu 

przedsiębiorców i bezrobotnych z terenu powiatu wągrowieckiego skorzystało z pomocy 
funduszy i w jakim zakresie. 

_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
Radny Jerzy Piasecki przypomniał radnym komisji, że podczas posiedzenia poprzedniej 

komisji zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o przedstawienie kosztorysu inwestorskiego, 
specyfikacji istotnych warunków zamówienia do przetargu na adaptację II piętra przychodni 
na Wydział Komunikacji i Dróg oraz, że poprosił o przedstawienie ofert i zasad wyłonienia 
oferty na wykonanie systemu alarmowego w Wydziale Komunikacji i Dróg. Zaprezentował 
radnym pismo skierowane na jego nazwisko nr OR/BR-0045/17/04. Zwrócił uwagę, że nie 
otrzymał żadnej informacji na temat kosztorysów firm Adsum oraz JOKER. Poinformował 
radnych, że zwrócił się z prośbą o udostępnienie tychże kosztorysów do Sekretarza Powiatu. 
Uzyskał odpowiedź, że kosztorysy tych firm zostały „wyrzucone”. 

 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy prosi o przedstawienie, w jaki 

sposób dociera do społeczeństwa informacja na temat działalności Wielkopolskiej Agencji 
Rozwoju Przedsiębiorczości oraz Funduszu Rozwoju i Promocji Województwa 
Wielkopolskiego. 

_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

5.2   Opinie 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 

      5.3  Stanowiska 
 
Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy zwraca się do Przewodniczącego 

Powiatu z prośbą zorganizowania dla radnych Rady Powiatu Wągrowieckiego szkolenia z 
zakresu informacji europejskiej i pozyskiwania funduszy europejskich. 

 
 
5.4   Wnioski 
 
Komisja prosi o wykaz ilu bezrobotnych i jakie firmy (poza szkoleniami) z terenu powiatu 
wągrowieckiego skorzystały z usług Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości i Funduszu 
Rozwoju i Promocji. 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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Do protokołu dołączono: 
Pismo OR/BR-0045/16/04 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  

 
 
  ___________________________                        _______________________ 

Protokował / Protokołowała:                               Przewodniczący Komisji 
      /Jerzy Piasecki/                                                      /Lech Pluciński/ 
 

Protokół podpisał Przewodniczący Komisji - Lech Pluciński 
 

 


